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Trafikudvalget har i brev af 11. november 2010 stillet mig følgende spørgsmål 
193 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Poul Andersen (S).

Spørgsmål nr. 193:

"Ministeren bedes oplyse, om der er erfaret problemer for patienterne på
Svendborg Sygehus som følge af larm fra det eksisterende signalsystem ved den 
nærtliggende baneovergang."

Svar:

Jeg har ikke haft mulighed for at drøfte med det lægefaglige personale på 
Svendborg Sygehus, om der er erfaret problemer for patienterne på sygehuset 
på grund af støj fra overkørselsanlægget. 

Jeg kan dog oplyse, at Banedanmark benytter såkaldte dæmpede klokker i 
overgangen af hensyn til naboerne. Endvidere undersøger Banedanmark i øje-
blikket muligheden for at udskifte advarselsklokkerne i Svendborg med elek-
troniske lydgivere, der i modsætning til de nuværende er retningsbestemte og 
derfor ikke vil medføre de samme gener for naboerne.

Med venlig hilsen

Hans Chr. Schmidt
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